
Spørgsmål 9 

 

Hvorfra stammer regeringens tilsyneladende mistillid til forskermiljøet på de højere læreanstalter? 

 

Svar: 

 

Jeg har ikke mistillid til forskermiljøet på de højere læreanstalter. I øvrigt henviser jeg til mit svar på 

spørgsmål 7. 
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